
 

besluitenlijst 
Beeldvormende bijeenkomst 
Energietransitie 
voorbereidend overleg 
 
 
 

Aanwezig: 
Gerwi Temmink, Kees van de Berge, Ton Veraart, Simon de Visser, Guido van Goethm, 
Leo van der Klip, Annemieke Lobik (verslag)  
Afwezig:  
Mathieu van Woerkom  
 
 

Datum 14 juli 2017 
 

Aanvang Van 10.30 tot 11.30 uur 
 

Locatie Vergaderzaal gebouw P 
(eerste verdieping) 

 

1.  Opening door Simon 

2.  Vaststelling agenda; ongewijzigd 

3.  Terugblik op de bijeenkomst van 30 juni, evaluatie 

Opmerkingen over de dag 

- Veel positieve reacties op de lezing van Jacob van Berkel 
- Sowieso veel positieve reacties. Goede timing, gevarieerd programma, 

een geslaagde ochtend 
- Vreemd dat er helemaal geen pers is gekomen (wel breed uitgenodigd, 

ook lokale pers) 
- Jammer dat het filmpje van Facebook niet op de website van de 

provincie stond 
- Reactie vanuit ambtenaren: Guido vond de ochtend heel geslaagd; hij 

heeft goede gesprekken gehad met statenleden maar ook met het 
netwerk, dat heeft nieuwe contacten opgeleverd, en nieuwe informatie 
over het netwerk. De netwerkaanpak van de bijeenkomst was 
interessant en een goed concept.  
Vanwege de integrale aanpak had de bijeenkomst voor meer 
ambtenaren interessant kunnen zijn. 

- Vraag van Temmink aan de ambtenaren: hoe kijken zij tegen deze BB 
aan, en de leidende rol van PS hierin? 
Antwoord: het is wennen voor de ambtenaren en de gedeputeerde. Het 
is een leerproces (maatschappelijke opgave en netwerksturing).  

- Hoe nu verder? Energietransitie wordt waarschijnlijk een pilot voor 
netwerksturing. De hoop wordt uitgesproken dat we informatie soepel 
met elkaar kunnen delen.  

- Informatie moet z.s.m. gedeeld worden, het hoeft niet via GS. Alleen als 
het besluitvorming betreft, dat is een strikter geregeld proces). 



 

- Concluderend wordt gezegd dat statengriffie-ambtenaren-PS plezierig 
hebben samengewerkt. 

- Er wordt nog opgemerkt dat het werkbezoek Bedrijventerrein wat 
gekunsteld in het programma was opgenomen. 

-  

4.  Vervolg 

- in de commissie Economie van 8 september staan twee GS brieven op 
de agenda: GS brief over Energie en Circulaire Economie, en een GS 
brief over regionale energiestrategieën van provincies (die brief volgt 18 
juli in GS); 
Op die manier staat Energietransitie dan op de agenda; het proces en 
de planning willen we graag op schrift hebben.    
Dat moet van tevoren worden toegestuurd, op 1 september? 
Het kader staat in de Economische Agenda. 
 

- gevraagd wordt hoe Energietransitie in de Kadernota Omgevingsvisie 
komt? 
Je moet die zaken los zien. Er staan ook kaders in de Economische 
Agenda. 
De Omgevingsvisie kan later worden aangescherpt als dit gewenst is 
vanuit het traject Energietransitie. 
 

- Vanuit de beleidsambtenaren wordt gemeld dat er een Plan van Aanpak 
komt, staat in de brief over regionale energiestrategieën. Dit is een 
breed verhaal waar we in 2018 mee aan de slag gaan. De Drechtsteden 
en West-Brabant zijn een pilot (kun je al eens op googelen). 
Netwerksturing is een leerproces voor iedereen, het is een dynamische 
en vloeiende samenwerking. 
PS wil hierin een rol, en momenten van go – no go. 

- PS wil in het voortraject worden betrokken, maar wil nog wel vrij zijn in 
de besluitvorming. Dus zich nog niet binden in het voortraject. 

- PS moeten de gelegenheid krijgen om kaders te stellen. 
- We moeten goede procesafspraken maken. 
- Is het een idee om een aantal raadsleden te betrekken in zo'n pilot? Het 

speelt bij gemeentes natuurlijk ook. 
- Het idee is geopperd om volgend jaar bij het IPO congres SDR te 

presenteren; daar zijn t.z.t. statenleden bij nodig 
-  

 

5.  Rondvraag ; -  

 

 


